
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i    
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

11 juni 2019  KL.18.00    

 

Sture Jonsson                SJ Närv Annika Särnmark                  AS      Närv 

Anders Hermansson     AH Närv Berit Pettersson                   BP Närv 

Lage Bard                      LB Närv Lars Magnusson                  LM - 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Johan Malm                         JM - 

Andreé Holmström         AH Närv  Berit Skärfve Gullbrand Närv 

    

    

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Annika Särnmark 

5. Ekonomi: De fem första månaderna följer budgeten. 

6. Ärenden: Muddring av kanalen. Kan bli svårt att lasta av muddringsmassorna, ev 

ansöka om att dumpa dem i Flaten. Rensning av träd i storån klart från Hillerstorp till 

Flaten. Bredbandsdragning från reningsverket till Mo kommer att dras i Mosjön. Kan 

påverkas av muddringen. Hyresfaktura för 2017 – 2018 har kommit från kyrkan.  

Arbetet med nya skyltar i fabriken fortsätter (Lage B). Kontakt med Jan Sandberg skall 

tas om förbättring av eluttag och lyse i Gamla Fabriken. Scenbyggnad på 

Kolladansplats, kommunen tillfrågad om bygglovrutiner. Länsmuseet måste tillfrågas 

om utformningen. Leaderstöd skall sökas Andreé Holmström håller i frågan.  

7. Övrigt: Dragningen om verksamheten i Marieholm 2018 inför kommunfullmäktige har 

genomförts av Sture J. Responsen hos kommunen bra. Kulturarvsdagarna i september 

Marieholmsdagen 7 /9 ett av inslagen. Mätdonet till turbinnivå sönder skall ersättas.

      

Nästa möte: 24 september  2019. Kl 18,00     Mötet avslutades av Sture Jonsson     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Annika Särnmark 


